



REQUEST FOR PROPOSALS

Joint Programme on Persons with Disabilities

RFQ/010/17 - Research studies on the situation of persons with disabilities in Uzbekistan

ЗАПРОС ПРЕДЛОЖЕНИЙ

Совместной программы мер Правительства и ООН для лиц с инвалидностью

RFP/010/17 - Исследование положения лиц с инвалидностью в Узбекистане

Узбекистан

QUESTIONS AND ANSWERS

No	Companies: Consolidated Questions	UNDP: Answers & Clarifications
1	<p>3050 interviews composed of interviews with adults with disabilities and interviews with parents of children with disabilities, i.e. They will be presented in a certain proportion?</p> <p>Or in one household, two interviews should be conducted, so the number of interviews will be $3050 \times 2 = 6100$ interviews?</p>	<p>The total number of interviews is 3050. This number includes both adults with disabilities and parents of children with disabilities. In one household - one interview</p>
	<p>В 3050 интервью входят интервью с взрослыми лицами с инвалидностью и интервью с родителями детей с инвалидностью, т.е. они будут представлены в определенной пропорции?</p> <p>Или в одном домохозяйстве надо провести 2 интервью, таким образом количество интервью будет $3050 \times 2 = 6100$ интервью?</p>	<p>Общее количество интервью – 3050. В это число входят и взрослые, и родители детей с инвалидностью. В одном домохозяйстве – одно интервью</p>
2	<p>The RFP document states that bidder shall send a Letter of Invitation before August 4, 2017 to 18:00? Is there a certain form or can I prepare in</p>	<p>This is a letter confirming that you will participate in this tender and the letter is in any form on the official letterhead of the company</p>

	free form? What do you need to indicate in this letter?	
	В документе указано, что нужно прислать Письмо приглашение до 4 августа 2017 до 18:00? Есть ли определенная форма или можно подготовить в свободной форме? Что нужно указать в этом письме?	Письмо - подтверждение в ПРООН о том, что вы будете принять участия в данном тендере в произвольной форме на официальном бланке компании
3	How many days will the 1st training be held with an international consultant?	6 days
	Сколько дней будет идти 1-й тренинг с международным консультантом?	6 дней
4	84 interviews for the pretest will be performed in Tashkent or in other areas?	In Tashkent
	84 интервью для претеста будут выполнены в Ташкенте или в других областях?	В Ташкенте
5	84 interviews for the pre-test will be performed in a paper version? The TOR states that 84 interviews of the pretest will be conducted on the tablets, is this true?	In paper version
	84 интервью для претеста будут выполнены в бумажной версии? В ТЗ указано, что 84 интервью претеста будет проводиться на планшетах, так ли это?	В бумажной